



# 11天 张家界 / 凤凰古城 / 长江山峡精华游

## 住宿

CZFC11

全程当地5\*标准酒店 + 5\*豪华游轮

- ❖ 5\*南方君临酒店或同级
- ❖ 5\*吉首阳光酒店或花园大酒店或同级
- ❖ 5\*张家界戴斯酒店或同级
- ❖ 5\*最佳西方清心源酒店或同级 (2晚)
- ❖ 超5\*黄金系列游轮或同级 (4晚)
- ❖ 5\*南方君临酒店或同级



## 餐食

10 早餐 | 9 午餐 | 10 晚餐

特色餐：湘黔风味 / 苗家风味 / 蘑菇风味 / 韩式烤肉 / 土家风味 / 鱼宴风味



## 行程亮点

### [凤凰古城]

- 农家船游沱江 • 北门城楼 • 万寿宫
- 万民塔 • 沙湾景区 • 虹桥艺术楼
- 夜游凤凰古城 • 熊希龄故居

### [张家界]

- 天门山风景区 • 土家风情园
- 武陵源风景区 • 大峡谷玻璃桥
- 军声画院 • 溪布街 • 御笔峰
- 贺龙公园 • 天女散花

### [长江山峡]

- 西陵峡 • 巫峡 • 瞿塘峡 • 三峡大坝

### 第一天 新加坡 > 长沙 (机上用餐)

- 在樟宜机场指定柜台集合，办理离境手续后就启程前往长沙。
- 抵达后乘豪华客机前往长沙，入住酒店休息

### 第二天 长沙 - 凤凰古城 (早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 前往凤凰古城
- 农家船游沱江
- 东门城楼，北门城楼
- 万民塔 • 沙湾景区
- 沈从文故居
- 万寿宫
- 夜游凤凰古城



☎ 6587 0058 / 6533 2198 📞 9889 5116 ✉ ask@travel21.com.sg

Main Office: 1 Park Road, #02-04, People's Park Complex, Singapore 059108  
Branch: 101 Upper Cross Street, B1-12, People's Park Centre, Singapore 058357

(TA1114)



### 第三天 凤凰古城 - 张家界

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 天门山景区 (自费项目)
- 乘坐世界上最长的观光缆车-天门山缆车到山顶
- 凌霄台, 天界佛国, 鬼谷栈道, 玻璃栈道(含鞋套)
- 天门洞 (含单程扶梯+环保车, 冬季结冰天门洞将无法游览)
- 天门狐仙山水实景剧 (自费项目)



### 第四天 张家界

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 土家风情园 - 这里可以领略到土家族山寨风貌和精彩的土家族民俗风情。有全国最大最高的木质结构吊脚楼, 还有机会观看到土家族古老的舞蹈“茅古斯舞”
- 军声画院
- 张家界全新景区: 大峡谷, 玻璃桥, 游船, 电梯, 彩虹广场, 高空滑索, VR体验等
- 溪布街自由购物



### 第五天 张家界

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 乘百龙电梯上 (VIP通道) 到袁家界 - 以“最高户外电梯”荣誉而被载入吉尼斯记录, 是自然美景和人造奇观的完美结合。
- 天下第一桥 - 张家界十大绝景之一, 横跨在两山之间
- 迷魂台 - 张家界景区最好的天然观景台
- 哈里路亚山 - 电影《阿凡达》“哈利路亚山”悬浮山的原型
- 远观杨家界峰墙奇观
- 天子山景区 (含下行缆车): 御笔峰, 贺龙公园, 天女散花

### 第六天 张家界 - 常德 - 宜昌

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 张家界森林公园: 十里画廊 (含双程小火车), 采药老人, 三姐妹峰, 金鞭溪, 水绕四门
- 建议自费: 宝峰湖景区 (游船) RMB 350/人
- 乘车赴宜昌送到游客服务中心, 与游船公司交接, 游船公司统一派车把客人送到茅坪港登船。
- 登上五星豪华游船开始魅力三峡之旅。

### 第七天 长江三峡 - 三峡大坝

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 三峡大坝 - 全长2309米的三峡大坝全线建成, 全线浅筑达到设计高程海拔185米, 是世界上规模最大的混凝土重力坝。三峡工程是迄今世界上综合效益最大的水利枢纽。
- 西陵峡 - 全长7600米, 历史上以其航道曲折, 怪石林立。滩多水急, 行舟惊险而闻名, 是长江三峡中最长的峡谷。
- 船长欢迎晚会
- 【游船代售三峡人家或屈原故里, RMB290/人, 代售升船机RMB290/人, 客人自愿参加】



### 第八天 长江三峡 (巫峡, 瞿塘峡)

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 今天将换小船游览风景秀丽的小三峡或者神农溪 (依据不同的游船行程而定)
- 巫峡 - 以幽深秀丽著称, 是三峡中最可观的一段。巫峡峡长谷深, 迂回曲折, 如一条美不胜收的画廊, 观赏巫山12峰等景点
- 稍后经长江三峡最为雄伟的瞿塘峡
- 【游船代售白帝城, RMB290/人, 客人自愿参加】

### 第九天 长江三峡

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 丰都鬼城
- 登岸参观鬼国神宫。举闻名的丰都名山“鬼城”, 位于长江北岸, 是集儒, 道, 佛教文化为一体的民俗文化艺术的宝库, 堪称“中国神曲之乡”。系道家72洞天福地之一。
- 船长欢送晚宴

### 第十天 长江三峡 - 重庆

(早餐 / 午餐 / 晚餐-重庆火锅)

- 早上下船后有导游接机 • 游览磁器口古镇
- 外观人民大礼堂 • 李子坝轻轨站观轻轨穿楼
- 游览解放碑步行街 • 洪崖洞

### 第十一天 重庆 > 新加坡

(早餐 / 机上用餐)

于指定时间集合, 由专人送往机场办理出境手续返回新加坡。期盼下一次您的参与。

长江游船上必付费用 (中国现付):

- (1) 游轮行政服务费: RMB 150 元/每人
- (2) 游轮上行李搬运费: RMB 20 元/每件
- (3) 上, 下码头行李搬运费: RMB 30 元/每件

自费项目: 天门山景区 + 缆车 + 扶梯 (人人需参加) RMB 550/人

建议自费: 天门狐仙山水实景剧 RMB 350/人

宝峰湖景区 (游船) RMB 350/人



CZFC11

# 11D ZHANGJIAJIE / PHOENIX ANCIENT TOWN + THREE GORGES TOUR

## ACCOMMODATIONS

Local 5\* Hotel or similar + 5\* Luxury Cruise

- ❖ 5\* Carlton Hotel Chongqing or similar
- ❖ 5\* Jishou Sunshine or Fenghuang Garden Hotel or similar
- ❖ 5\* Days Hotel or similar
- ❖ 5\* Best Western Qingxinyuan Hotel or similar (2 nights)
- ❖ 5\* Golden Cruise or similar (4 nights)
- ❖ 5\* Carlton Hotel Chongqing or similar



## MEALS

10 Breakfasts | 9 Lunches | 10 Dinners

- Xiangqian Cuisine • Miao Flavor
- Mushroom Feast • Korean BBQ
- Tujia Flavor • Fish Feast

## TOUR HIGHLIGHTS

### [FENGHUANG ANCIENT TOWN]

- Boat Ride on Tuojiang River
- North Gate Tower
- Wanmin Tower
- Shawan Scenic Area
- Residence of Xiong Xiling
- Longevity Palace
- Night tour around Phoenix Ancient Town

### [ZHANGJIAJIE]

- MT. TIANMEN SCIENT AREA
- WULINGYUAN SCIENT AREA
- Tujia Folk Garden
- Junsheng Painting Institute
- Xibu Street

### [THREE GORGES]

Three Gorges Dam Xiling Gorge Captain's Welcome Party Little Three Gorges or ShenNong Stream\*\* Wu Gorge Qutang Gorge Fengdu Ghost Town Captain's farewell Banquet in the evening



### DAY 01 SINGAPORE > CHANGSHA

(Meal on Board)

- Assemble at Singapore Changi Airport, take international flight to Changsha.
- Check in hotel.

### DAY 02 CHANGSHA – FENGHUANG ANCIENT TOWN

(Breakfast/Lunch/Dinner)

- Drive to Huaihua
- Take High Speed Train to Fenghuang Ancient Town Boat Ride on Tuojiang
- East Gate Tower, North Gate Tower
- Wanmin Tower Shawan Scenic Area
- Residence of Shen Congwen Longevity Palace
- Night tour around Phoenix Ancient Town

### DAY 03 FENGHUANG ANCIENT TOWN – ZHANGJIAJIE

(Breakfast/Lunch/Dinner)

- Tianmen Mountain Scient Area
  - Ride the world's longest sightseeing cable car – Tianmen Mountain – Cable Car to the top of the mountain. – Lingxiao Terrace, – Tianjie Buddhist Scenic Spot,
  - Ghost Valley Plank Road, Glass plank road (includes Shoes cover)
  - Tianmen Cave (Escalator + Eco Green Car included, in the event of unforeseen weather circumstances, the attraction will be closed).
- Tianmen Fox Spirit Show (Optional Tour)



6587 0058 / 6533 2198 9889 5116 ask@travel21.com.sg

Main Office: 1 Park Road, #02-04, People's Park Complex, Singapore 059108  
Branch: 101 Upper Cross Street, B1-12, People's Park Centre, Singapore 058357

(TA1114)





#### DAY 04 ZHANGJIAJE (Breakfast/Lunch/Dinner)

- Tujia Folk Garden – Here you can enjoy the style of Tujia cottages and wonderful Tujia folk customs. There is the largest and highest wooden structure stilted building in the country, and there is also the opportunity to watch the ancient Tujia dance "Maogus Dance".
- Junsheng Painting Institute
- Zhangjiajie's new attraction, the Grand Canyon – The main waterfall is 67 meters high; the waterfall is 101 meters wide. Huangguoshu Waterfall is a typical waterfall with erosion cracks in karst landforms. Its peculiarity is the water curtain hole hidden on the half waist of the waterfall.
- Glass bridge + cruise , elevator, rainbow square, slide and high-altitude zip line, VR experience, etc.
- Xibu Street

#### DAY 05 ZHANGJIAJE (Breakfast/Lunch/Dinner)

- Depart to Yuanjiajie Area ( down by Bailong Elevator, VIP passage-way without queuing) – Listed in the Guinness Book of World Records™ for the "Highest Outdoor Elevator", it is the perfect combination of natural beauty and man-made wonder.
- Visit the "No.1 Bridge of the World" – One of the top ten scenic spots in Zhangjiajie, spanning between two mountains
- Bewitching Terrace – The best natural viewing platform in Zhangjiajie Scenic Spot
- Hallelujah Mountain – The prototype of the suspended mountain of the movie "Avatar" "Hallelujah Mountain".
- Over look Yangjiajie Scenic Area
- Tianzi Mountain Scenic Area ( by cable car)
- Yubi Peak, Helong Park, Goddess scattered flowers

#### DAY 06 ZHANGJIAJE – CHANGDE – YICHANG (Breakfast/Lunch/Dinner)

- Zhangjiajie National Forest Park:
- Ten Mile Gallery (include two-way tram ride), Elder Pick Up Herbs and Triple Sister Peak, Jinbian Brook, Shuiraosimen
- Optional Tour : Baofeng Lake Scenic Area (Boat + VIP Car) (RMB350/PP)  
Changde Poetry Wall Park
- Handover to cruise company. Will send the guests to Maoping Port for boarding.



#### DAY 07 THREE GORGES (Breakfast/Lunch/Dinner)

- Three Gorges Dam – It is 185m tall, 2309m wide. It is the largest concrete gravity dam in the world. The Three Gorges Project is by far the most comprehensive water conservancy hub in the world.
- Xiling Gorge – With a total length of 7,600 meters, it is the longest canyon in the Three Gorges of the Yangtze River.
- Enjoy Captain's Welcome Party in the evening
- Shore excursion to the Optional tour: Tribe of Three Gorges, RMB290/PP; Hometown of Quyuán, RMB290/PP, Ship Lift of Dam, RMB290/PP

#### DAY 08 THREE GORGES (Breakfast/Lunch/Dinner)

- Little Three Gorges or ShenNong Stream [depending on the cruise itinerary]
- Wu Gorge – famous for its elegant serenity made up by remarkably towering peaks, bare rocks, mountain ranges, juxtaposed cliffs, mysterious mist as poetic as a magnificent gallery. We shall excursion the 12 peaks of the gorge.
- Qutang Gorge – the most spectacular gorge of the Three Gorges.
- Shore excursion to the Optional tour: White Emperor City, RMB290/PP

#### DAY 09 THREE GORGES (Breakfast/Lunch/Dinner)

- Fengdu Ghost Town
- Ghost Country Palace – Known as the famous mountain of Fengdu – "Ghost Town", reputed as the "Divine township of China ", it is located on the northern bank of Yangtze River. Also, abundantly congregated with Confucian, Buddhist and Taoist mythological literary features as well as one of the 72 Taoist Holy Grounds

#### DAY 10 THREE GORGES – CHONGQING (Breakfast/Lunch/Dinner – Chongqing Hotpot)

- Disembarking in the morning, and will pick you up .
- Visit Ciqikou Old Town,
- view the Great Hall of the People ( Exterior, It is considered as one of China's best buildings which is iconic in Chongqing).
- View of Liziba light rail station passing through the building.
- Next to visit the Jiefangbei Pedestrian Street and Hongyadong.

#### DAY 11 CHONGQING > SINGAPORE (Breakfast/Meal on board)

- After breakfast, heading to the airport for your flight back to Singapore. We hope you enjoyed your trip.

River Cruise Fees (Pay on the spot):  
Cruise Administrative Fee: RMB150/pp,  
Cruise Baggage Shipping Fee: RMB20/pc;  
Baggage Transportation Fee: RMB30/pc

Compulsory Tour (RMB550/PAX)  
Tianmen Mountain Scenic Area + Cable Car + Escalator  
Optional Tour :  
Tianmen Fox Spirit Show ( RMB350/Per pax)  
Baofeng Lake Scenic Area (Boat + VIP Car) (RMB350/PP)